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Verslag Algemene Ledenvergadering Tekstnet 
_________________________________________________________________________________ 

Woensdag 10 april 2024, online 

Aanwezig: Marnix-H. Simonis (voorzitter), Olga Leever, René Erkelens (penningmeester), Hans Zijlstra 

(secretaris), Janneke Dullemond, Marèse Peters, Astrid Mikkers, Marcel Uljee, Janine Scheper, Annet 

Koops, Rona Kousoureta, José de Vreede, Christine van Eerd, Jacomien Wolfkamp, Karin Lassche, 

Annemieke Maatman, Linda van Leuken, Sandra Looren de Jong, Frank Blaauboer, Megan Ladiges, 

Saar van Veelen, Tefke van Dijk, Nelleke de Jong - van den Berg, Aly Breemhaar, Willy Francissen, 

Natascha Sanders, Wilma Stolk, Janneke Zerner, Mattijs Diepraam, Jorica de Leeuw, Gerti Vos, 

Marlies Wopereis, Corrie Kamminga, Arthur Snaauw, Anneke Nunn, Carolien Nout, Lidian Klabbers, 

Mirjam Jochemsen 

_________________________________________________________________________________ 

 

1. Opening en vaststellen agenda 
Voorzitter Marnix-H. Simonis heet de aanwezigen welkom. Hij geeft aan dat penningmeester  

René Erkelens om privéredenen later aanwezig is bij de vergadering. De aanwezigen brengen geen 

aanvullende agendapunten in. Daarop opent de voorzitter de vergadering met een hamerslag. 

 

2. Huishoudelijke mededelingen 
Secretaris Hans Zijlstra deelt mee dat er 34 aanmeldingen zijn voor de vergadering. De vergadering 

wordt opgenomen in Zoom. Via polls kunnen de leden tijdens deze vergadering stemmen over de 

financiën 2023 en de begroting 2024 (voor, tegen of blanco).  

 

3. Verslag ALV 2023 

Het verslag van de ALV van 28 juni 2023 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

4. Tekstnet Jaaroverzicht 2023 
Het Tekstnet Jaaroverzicht 2022 is weer een online magazine. Titel: ‘Een actief tussenjaar’. Het 

overzicht is op het moment van vergaderen nog niet af. Eind van de week ontvangen alle leden een 

e-mail met de link naar het jaaroverzicht. We delen het in eerste instantie binnen de vereniging en  

daarna met externen. Voor eventuele opmerkingen over de inhoud kunnen de leden rechtstreeks 

contact opnemen met de voorzitter. 

 

5. Focus 2024 
De voorzitter presenteert de focuspunten voor 2024. We gaan uit van dezelfde focuspunten als in 

2023. Tijdens de heidag van het bestuur op 1 december concludeerden we dat de in 2023 benoemde 

punten nog steeds actueel zijn. 

Sterk aanbod workshops: dit vormt de ruggengraat van onze vereniging. Ook in 2023 stelde KIK weer 

een mooi breed aanbod samen, waarmee de leden hun vakmanschap kunnen vergroten. KIK streeft 

naar een gemiddeld waarderingscijfer van 8. Nieuw is de jaarkalender met workshops: in overleg met 

KIK gaan we na of dit werkbaar is. 
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Marèse Peters vraagt of KIK er bewust voor kiest om alle workshops in Utrecht te organiseren. 

Reactie Jacomien Wolfkamp: het is geen bewuste keuze, maar de vaste locatie ging dicht, waardoor 

KIK druk was met zoeken naar een alternatief. Bestuurslid Olga Leever geeft aan dat de deelnemers 

enthousiast waren over de vacatureworkshop in Eindhoven. KIK belooft ook workshops buiten 

Utrecht te organiseren. Janine Scheper vraagt meer aandacht voor online workshops. Reactie 

Jacomien Wolfkamp: sommige workshops zijn niet geschikt voor een online versie. 

Meer clubgevoel: wij vinden het belangrijk dat leden zich thuis voelen bij de vereniging. Daarom 

organiseren we veel bijeenkomsten. Nieuw zijn de themabijeenkomsten, een combinatie van leren 

en informeel samenzijn (‘beter worden op een barkruk’), waarvan er nu 4 geweest zijn. Op 19 april is 

de volgende themabijeenkomst: ‘Slimmere sales met je e-book’.  Verder organiseerden we al twee 

keer aan borrel speciaal voor actieve leden, waarin we aan elkaar laten weten waar we mee bezig 

zijn. 

Mattijs Diepraam geeft aan dat de borrels ook meestal in Utrecht plaatsvinden, terwijl er voor corona 

ook elders borrels waren. Anneke Nunn merkt op dat leden plaatselijk ook zelf het initiatief voor een 

borrel kunnen nemen. Reactie bestuurslid Olga Leever: wellicht kunnen we een themabijeenkomst 

een keer elders houden. Ze overlegt dit met de Pr-commissie. 

Meer ledenvoordeel: het bestuur is bezig om een aantal ideeën uit te werken. Voor een gezamenlijk 

broodfonds bleek vorig jaar te weinig animo te zijn. Het forum op de website willen we verbeteren, 

zodat leden elkaar beter kunnen vinden en vraag en aanbod op elkaar kunnen afstemmen. Er komen 

meer voor tekstschrijvers relevante kortingsacties, zoals korting op de tool Scrivener (geldig voor 

2023 en 2024). Zie ook de pagina met kortingen op onze website. We gaan na of korting mogelijk is 

voor ChatGPT. 

Sterker profiel: in 2023 had het bestuur de aandacht meer intern gericht. Er was veel te doen rond 

verbetering van de website en aanpassing van procedures. Met de jaarlijkse Tarievenmonitor en 

berichten op sociale media laten we als vereniging ons gezicht zien. We overleggen met de 

Pluscommissie hoe plusleden hun lidmaatschap beter onder de aandacht kunnen brengen. Verder 

denken we na over schrijven voor goede doelen. Op die manier kunnen we iets terugdoen voor de 

maatschappij. Wilma Stolk vraagt of het ons speciaal gaat om promotie van het pluslidmaatschap. 

Reactie Marnix-H. Simonis: het gaat ons er om het lidmaatschap van Tekstnet in het algemeen uit te 

dragen. 

Basis op orde: de website is aan vernieuwing toe. Het bestuur overlegt hierover met de Web-

commissie en de Pr-commissie. We willen de website beter inrichten voor onze doelgroepen: 

bestaande leden, nieuwe leden en opdrachtgevers. We werken nu aan een projectplan. Doel is om 

dat plan in 2024 uit te voeren. Procedures: we willen meer afspraken op papier gaan zetten. We 

hebben de procedure voor wanbetalers al aangescherpt. Een huisstijlgids is in voorbereiding. 

 

6. Bestuurswisseling 
Tijdens de ALV wordt één wijziging in de samenstelling van het bestuur bekrachtigd.  

De voorzitter bedankt oud-vicevoorzitter Koosje de Beer voor de vele diensten die zij aan de 

vereniging heeft bewezen en hamert haar uit als bestuurslid. Koosje was van plan om eind dit jaar te 

stoppen en heeft besloten om dat nu al te doen. Het nieuwe bestuur bestaat daarmee uit 4 leden. De 

voorzitter geeft aan dat het bestuur onderbemand is. Het bestuur is op zoek naar twee nieuwe 

leden. Ook reacties van leden die weinig tijd hebben, zijn van harte welkom. Het bestuur houdt 

zoveel mogelijk rekening met elkaars beschikbaarheid. De voorzitter benadrukt verder dat het 
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bestuurswerk leuk en leerzaam is, net als het lidmaatschap van een van de commissies. Er komt een 

nieuwe versie van het Stroomschema waarmee leden kunnen ontdekken waaraan ze kunnen 

bijdragen. 

 

7. Financiën 2023 
Jaarcijfers 

Penningmeester René Erkelens presenteert de jaarcijfers aan de hand van de jaarrekening 2023. 

Vorig jaar heeft de vereniging weer een goed financieel resultaat  behaald. We hebben meer 

overgehouden dan verwacht: € 13.000. We hadden minder inkomsten maar zijn netjes geweest met 

uitgaven. Toelichting: 1. educatie: neutraal resultaat workshops 2. lagere organisatiekosten 3. minder 

uitgaven communicatie (begroot bedrag aanpassing website niet uitgegeven). De totale stand van de 

reserves op 31-12-2023 was € 68.083. Voorstel van het bestuur: € 3.143 toevoegen aan de Algemene 

reserve en € 10.000 reserveren voor de website. De Algemene reserve blijft daarmee ruim boven het  

eerder door de ALV bepaalde minimum. 

Verslag kascommissie (Marcel Uljee en Hilde Roemers). Marcel Uljee geeft aan dat de kascommissie 

via de penningmeester toegang kreeg tot alle financiële gegevens voor de controle van de balans en 

de jaarrekening. De commissie ging na of de uitgaven eventueel afweken van de begroting. 

Conclusie: de financiële zaken zijn goed op orde; balans en resultaat leveren een beeld op van een 

financieel gezonde vereniging. Vraag aan het bestuur: Tekstnet bankiert bij ING, maar dat is volgens 

de Eerlijke Bankwijzer geen duurzame bank. Is een overstap naar een andere bank mogelijk?  

Reactie penningmeester: duurzaamheid is een belangrijk criterium voor onze activiteiten. Ons 

spaargeld is al ondergebracht bij een duurzame bank: SNS, onderdeel van de Volksbank. Voor de 

betaalrekening hebben we ING: een bank die beter is ingesteld op zakelijke dienstverlening dan veel 

duurzamere alternatieven. Bovendien houden we het tegoed op onze betaalrekening bewust laag: 

het kapitaal van de vereniging staat op de spaarrekening. Het bestuur raadt een overstap daarom af. 

Ook omdat het administratief een flinke operatie is, die veel tijd en inzet vergt. 

 

Christine van Eerd vraagt of de workshops niet te goedkoop zijn. Als ze duurder worden kunnen we 

de sprekers meer betalen. In 2023 was er al meer begroot voor de workshops. Marèse Peters sluit 

zich aan bij de oproep om sprekers marktconform te betalen. Marlies Wopereis merkt op dat de 

financiële reserve groot genoeg is om de bijdrage van het bestuur aan de workshops  (nu € 2.000) te 

verhogen. Reactie Jacomien Wolfkamp: de tarieven voor onze workshops zijn niet marktconform, 

waardoor we de sprekers ook niet altijd het volle pond betalen. Op de korte termijn gaan de kosten 

van de locaties echter mogelijk omhoog.  

Reactie penningmeester René Erkelens: het positieve financiële resultaat biedt geen garanties voor 

de toekomst. Inkomsten blijven fluctueren. Daarom moeten we voorzichtig zijn met structurele 

uitgaven. Wellicht is er volgend jaar meer ruimte om de vergoeding voor sprekers aan te passen. 

Aanvulling voorzitter Marnix-H. Simonis: wij bieden workshops bewust tegen scherpe tarieven aan 

om de leden wel waar voor hun geld bieden. Het is belangrijk om evenwicht te bewaren tussen 

zorgen voor genoeg animo van de leden en onderhandelingsruimte over tarieven. Bij KIK is die 

afweging in goede handen. 

 

Marlies Wopereis vraagt of het zinvol is om meer werk betaald uit te besteden, wegens de krappe 

bezetting van het huidige bestuur. Bijvoorbeeld inhuur voor project verbetering website?  
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Reactie René Erkelens: we huren nu de penningmeester in en een secretariaat. Bij extra inhuur zijn 

we snel door onze reserves heen. Een gezond financieel plaatje, met armslag voor grotere projecten, 

blijft belangrijk. Met festival Tekstnetwerken en de aanpassing van de website doen we al een flink 

beroep op onze reserves. Aanvulling voorzitter Marnix-H. Simonis: voor het project website huren we 

zeker externe expertise in (aanvragen voor offertes zijn de deur uit). Marèse Peters vraagt of we een 

plafond voor de algemene reserve zouden moeten instellen, om te voorkomen dat we het geld te 

lang oppotten. We beknibbelen op workshops maar houden aan de andere kant geld over. Reactie 

penningmeester René Erkelens: van oppotten is geen sprake. Structureel meer uitgeven is een risico, 

omdat je hogere kosten later moeilijk kan terugdraaien. Het is wel mogelijk om op de korte termijn 

wat extra’s te doen, bijvoorbeeld voor de workshops, omdat die tot onze kernactiviteiten behoren. 

 

De ALV stemt met 96% voor decharge van het bestuur over het financiële beleid 2023. 

 

8. Begroting 2024 
Penningmeester René Erkelens licht de begroting toe. Er zijn geen bijzonderheden voor 2024, 

behalve de reservering voor het festival Tekstnetwerken. Voor festival en lustrum (2025) is in totaal  

€ 30.000 begroot, deels te financieren uit de reserve. Het totaal aan vrijgevallen reserveringen 

(festival + website) bedraagt € 20.000. In vergelijking tot 2023 schatten we de kosten voor 

secretariële ondersteuning lager in. De bestuurskosten nemen daarentegen licht toe. Het project 

voor aanpassing van de website is gestart. Uit het bijgevoegde cirkeldiagram blijkt dat de uitgaven 

voor 41% zijn te rangschikken onder educatie. 

 

Wilma Stolk vraagt of een reservering van € 10.000 voor de website niet aan de lage kant is.  

Reactie voorzitter Marnix-H. Simonis: dit betreft een ruwe schatting, mogelijk is er later dit jaar meer 

voor nodig. Marèse Peters vraagt of we de structurele bijdrage aan het workshopprogramma kunnen 

vergroten. Heeft commissie KIK meer nodig om haar werk uit te kunnen voeren? 

Reactie penningmeester René Erkelens: daar gaan we in overleg met KIK naar kijken. 

 

De ALV stemt met 96% in voor goedkeuring van de begroting 2023. 

 

9. Tekstnetfestival 
De thema van het nieuwe Tekstnetfestival is ZIN! Ter inspiratie bekijken de deelnemers aan de 

vergadering een impressie van het festival van vorig jaar. Voorzitter Marnix-H. Simonis geeft 

toelichting: het festival zal plaatsvinden op donderdag 12 september. Het thema ZIN! verwijst naar 

alle aspecten van het vak. In 3 rondes met in totaal 9 workshops kunnen deelnemers hun  

ondernemerschap en vakmanschap aanscherpen en inspiratie opdoen. En er komt een bekende 

spreker. Verder is er gelegenheid om gezamenlijk te lunchen en te borrelen. Locatie is net als de 

vorige keer De Landgoederij in Bunnik, die Tekstnetters in 2022 beoordeelden met een 8,8.  We 

houden rekening met opmerkingen over de vorige editie: meer vegetarische gerechten en betere 

bereikbaarheid. Voor dat laatste wil de organisatie een pendelbus inzetten. Een commissie met 8 

leden werkt aan de voorbereiding van het festival. Doel is weer om een zo hoog mogelijk 

waarderingscijfer te behalen. 
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Marèse Peters vraagt zich af of de titel Tekstnetfestival nog wel op zijn plaats is en of we de naam 

Tekstnetwerken hebben verlaten. De nadruk op de festivalsfeer voelt als een eigen feestje, terwijl 

ook externen welkom zijn. Reactie Marnix-H. Simonis: de festivalsfeer is vorige keer goed bevallen. 

Bovendien kwamen weinig externen op het evenement af. Op bescheiden schaal proberen we wel 

externen te bereiken, in combinatie met onze jaarlijkse ledenwerfactie. De commissie die het festival 

organiseert, vindt Tekstnetwerken een te zakelijke titel. Informatie over de inschrijving volgt later. 

 

10. Rondvraag 
Inzet leden: voorzitter Marnix-H. Simonis vraagt hoe we meer leden kunnen verleiden om actief te 

worden binnen de vereniging. Reactie Anneke Nunn: het helpt als leden duidelijk kunnen zien wat er 

te kiezen is. Een update van het stroomschema is dus welkom. Nelleke de Jong merkt op dat de 

stukken voor de ALV dit jaar laat verzonden zijn. Reactie secretaris Hans Zijlstra: stukken stonden op 

de website maar zijn inderdaad laat per e-mail verstuurd. Marèse Peters vraagt of het een idee is om 

de ALV weer fysiek te organiseren. Aanvulling Wilma Stolk: een fysieke editie dan wel langer van 

tevoren aankondigen. Reactie voorzitter Marnix-H. Simonis: de online versie maakt de ALV 

laagdrempelig, als we voor een fysieke editie kiezen, moeten we er wel wat omheen organiseren. 

Om het jaar een fysieke editie is het overwegen waard. Het bestuur zal deze suggesties bespreken. 

Samenstelling kascommissie: Marcel Uljee vraagt in welke samenstelling de kascommissie verder 

gaat. Hij geeft aan dat hij zelf nog een jaar door wil. Hilde Roemers bedanken we voor haar inzet. 

Gerti Vos neemt zitting in de kascommissie voor volgend jaar.  

 

Afsluiting 

De voorzitter bedankt de leden voor hun inbreng en sluit de vergadering met een hamerslag. 


